
ŠKOLSKÁ RADA PŘI ZÁKLADNÍ ŠKOLE VALTICE 

 

Datum 20. 6. 2023 

Místo: ZŠ Valtice 

 

Přítomni: Jiřina Hoštická, Petra Hoštická, Pavlína Dvořáčková, Jarmila Mauksová, Jarmila Mikulesová, 

Vendula Balgová 

Omluveni: Soňa Vašíčková, Robert Výhoda, Vít Havel 

Host: Josef Vališ 

 

Jednání vedla předsedkyně Jiřina Hoštická 

 

Body programu: 

 Schválení nového vzdělávacího programu pro přípravnou třídu 

 Seznámení s výsledkem inspekce 

 Prezentace KRAP 

 Schválení nového školního řádu 

 Projednání dotazníků 

 

Průběh jednání: 

1. Ředitel školy požádal o schválení nového vzdělávacího programu pro přípravnou třídu, jelikož 

musí dle inspekce tvořit samostatný dokument, oddělený od ŠVP. Výhrady byly taktéž 

k pedagogovi přípravné třídy, jelikož má aprobaci pro vyšší stupeň. Toto bylo vedením školy 

napraveno požadovanou úpravou pracovní smlouvy s příslušným pedagogem. 

Ve školním roce 2023/2024 nebude přípravná třída otevřena z důvodu nedostatečného počtu 

dětí. Žádost byla podána pouze pro 6 dětí. U dalšího dítěte rodiče nepodali vyjádření do konce 

května, kdy bylo nutné žádosti uzavřít. Pro otevření přípravné třídy je potřeba min 10 dětí při 

100% podpoře státu. Při počtu 7-9 dětí je možná částečná podpora ze strany zřizovatele. 

Nový ŠVP pro přípravnou třídu byl schválen. 

2. Ředitel seznámil členy školské rady s výsledky inspekce.  Jedním z nedostatků byla absence 

prokazatelného seznámení žáků se školním řádem, což již bylo napraveno.  

Další nedostatky shledané inspekcí: 

a. Výhrady inspekce k výuce na druhém stupni, který je veden především frontálním 

způsobem, absence nových metod a postupů, chybí více kreativních a motivačních 

prvků, samostatná práce.  

b. Nedostatečná zpětná vazba mezi učiteli navzájem a učiteli a vedením. Ze strany 

ředitele připravena změna ve vedení hospitací: kratší, ale častější hospitace na 



jednotlivých hodinách ze strany ředitele a zapojování taktéž zástupce ředitele, 

hospitace učitelů navzájem. 

c. Nedostatečná spolupráce některých pedagogů a asistentů pedagoga. Náprava 

zahrnuta v akčním plánu ředitele.  

d. Ze strany ředitele zmíněno, že někteří pedagogové měli odmítavé stanovisko 

k připomínkám inspekce a také odmítají dodržovat IVP. Konkrétně se jednalo o dva 

případy, kdy byl v jednom případě podán vytýkací dopis a následně ukončen pracovní 

poměr dohodou, ve druhém případě  vytýkací dopis zvažován.  

e. Fungování předmětových komisí shledáno jako neefektivní. Různé hodnocení žáků 

v hodinách. Náprava zahrnuta v akčním plánu ředitele. 

f. Shledána nedostatečná spolupráce s rodiči v případě problémových žáků. Rodiče 

budou více zapojováni do řešení situace s jejich dětmi. 

g. Ze strany inspekce doporučeno zaměřit se více na srovnávací testy s jinými školami. 

Na druhou stranu byla inspekcí kladně hodnocena změna klimatu školy, které je nyní pozitivní. 

Jako silná stránka byla vyzdvihnuta bohatá nabídka mimoškolních činností, kroužků, aktivita ŠK 

a ŠD. 

 

3. Diskutována lepší prezentace činnosti KRAPU (na stránkách školy), aby rodiče viděli, co 

všechno je financováno a mohli tak třeba i více tyto činnosti podpořit. 

 

4. Inspekce schválila nový školní řád dle svých připomínek. V rámci rady podány připomínky paní 

Mikulesovou, které budou poskytnuty řediteli k  zapracování. 

 

5. Vzhledem k časové tísni a nabitému programu v posledních červnových týdnech byly dotazníky 

pro rodiče a pedagogy odloženy na začátek nového školního roku. Diskutován byl dotazník pro 

žáky druhého stupně. Paní Balgová dodá finální verzi dotazníku pro žáky druhého stupně 

s dohodnutými otázkami. Dotazník bude žákům dán v posledním červnovém týdnu. Dotazníky 

budou následně shromážděny u paní Dvořáčkové k vyhodnocení. 

 

Zápis schválil:  

 

Zápis ověřil: 

 

 

Zapsala: Vendula Balgová 

 

 


